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– Талант мырза, кампусту куруу 
идеясы качан пайда болгон эле?

– Биздин университет сапаттык, 
сандык жагынан да єсїїнїн їстїндє. 
Студенттердин саны кєбєйїїдє. 
Ошондуктан имаратты кеўейтїї 
жагын кєп жылдан бери ойлоп ке-
латканбыз. Биринчиден, донор-
лордун эсебинен курулганы жаткан 
кампустун курулушу менен єлкєгє 
инвестиция тартууга мїмкїн бо-
лот. Экинчиден, студенттерге да 
жакшы шарттар тїзїлєт. Окуу жай-
дын азыркы президенти бул идея-
ны колдоого алып, буюрса, сєздєн 
ишке ашып атат. Бул їчїн Бишкек-
тин четиндеги Асанбай кичирайону 
тараптан 3 гектар жер сатып алдык. 
Кампус 16 миў чарчы метр аянтка 
курулуп, бийиктиги 4 кабат болот. 
Анда административдик корпус, 
аудитория, китепкана,  тамактануу-
чу жай, спорт аянтчалары орун алат. 
Кыргызстандагы эле эмес, Борбор-
дук Азиядагы єзгєчє курулуш болуп, 
кооздугу, кєрктїїлїгї менен айыр-
маланган студенттик шаарчага ай-
ланмакчы.  

Баса, бул кампусту тургузуу менен 


